
 

  
 

Samenvatting tweede informatiebijeenkomst  

landelijke raad, d.d. 02-04-2022 
Locatie: The Lux in Zeewolde 

 
Inhoud bijeenkomst 

Informatiebijeenkomst voor de landelijke raad om verder te praten over de organisatie van Nawaka en 

de nieuwe aanpak en structuur van Productie. 

 

Aanwezigen 

Leden en plaatsvervangend leden van de landelijke raad en leden van het landelijk bestuur. 

 

Uitkomsten op hoofdlijnen 

• Het streven is om Nawaka voor de 4500 aangemelde deelnemers mogelijk te maken, waarbij 

rekening gehouden kan worden met eventuele beperkingen naar aanleiding van de 

coronacrisis. Om dit mogelijk te maken is een nieuwe projectopdracht opgesteld, waarbij deels 

gebruik gemaakt wordt van externe inzet. Martijn Letema is daarbij opnieuw aangesteld als 

projectleider, aangevuld met Lars Vermeij vanuit de LSC-beroepsorganisatie.  

• Het is gelukt om de reeds aangemelde medewerkers voor de vorige opdracht, voor 1 april 

duidelijkheid te geven over de vacatures op basis van de nieuwe projectopdracht. Er zal 

daarbij gekeken worden naar het informeren van vrijwilligers die zich al wel hadden 

aangemeld als medewerker, maar nog niet in een functie waren benoemd.  

• Om Nawaka alsnog mogelijk te maken is commitment van alle medewerkers een belangrijke 

voorwaarde. Ook worden leden van de landelijke raad, regio’s en regionale admiraliteiten 

opgeroepen om samen te zoeken naar mensen om de nog openstaande functies te vervullen, 

zodat de deelnemers een fantastische Scoutingervaring geboden kan worden.  

• Het bestuur erkent dat de communicatie over de besluiten om de opdracht voor Nawaka terug 

te nemen en te stoppen met Productie niet goed was en heeft daarvoor al eerder haar 

excuses aangeboden. Daar waar mogelijk zijn medewerkers via persoonlijke gesprekken en 

e-mail te woord gestaan en geïnformeerd. Toch zullen hiermee niet alle 400 medewerkers 

bereikt zijn en zal op 24 april as nog een algemene bijeenkomst in het Avonturenhuis worden 

gehouden waarin vragen kunnen worden gesteld, het bestuur toelichting kan geven op de 

genomen besluiten. 

• De komende week zal duidelijk worden of de vooruitzichten goed genoeg zijn en het 

vertrouwen er is om Nawaka te kunnen realiseren door er samen de schouders onder te 

zetten. Daarbij worden mensen die er geen vertrouwen in hebben en niet mee willen werken,  

nadrukkelijk verzocht ruimte te geven aan de mensen die Nawaka wel mogelijk willen maken. 

Iedereen die Nawaka mogelijk wil maken is daarbij uitgenodigd zich aan te melden. 

• Naar aanleiding van de eerste informatiebijeenkomst op 9 februari jl. heeft het bestuur een 

oproep gedaan aan (plv) raadsleden om samen met enkele bestuursleden een werkgroep te 

vormen. Op deze oproep hebben 5 raadsleden gereageerd: Marieke Helmer, Kees van der 

Meij, Freek Verschuren, Nico Eeftink en Edy Bruinooge. Marieke roept daarbij nadrukkelijk 

vrouwelijke raadsleden op zich ook nog kandidaat te stellen voor de werkgroep i.v.m. de 

gewenste diversiteit. 

• Direct voorafgaand aan deze informatiebijeenkomst is de werkgroep voor een eerste 

oriëntatie bij elkaar geweest. De werkgroep heeft zich daarbij ten doel gesteld onderzoek te 

doen naar wat er is gebeurd. Niet alleen t.a.v. het Nawaka en Productie, maar 

verenigingsbreed de cultuur, structuur, communicatie, veiligheid en vertrouwen in de 

vereniging. Het verenigingsbelang staat daarbij voorop. Hoe kunnen we het in de toekomst 

beter doen?  
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• Daarbij zal het meningsvormend deel van komende landelijke raad op 11 juni as. hierover 

gaan, zodat hier verenigingsbreed inbreng in gegeven kan worden. De aanbevelingen vanuit 

de werkgroep en de landelijke raad zullen worden meegenomen in de nieuwe aanpak om 

landelijke evenementen te organiseren. 


